
Доступ частково обмежений  

   
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

13.06.2022                                          м. Черкаси                                              № 9 
 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального захисту населення 
 

Всього членів комісії   - 8 

На засіданні присутні   - 5  
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – * 

секретар комісії – * 

члени комісії: * 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: * 

 

Присутні запрошені: 

* * * * 

* * * * 

* * * * 

* * * * 

* * * * 

* * * * 

* * * * 

* * * * 

* * * * 
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* * * * 

* * * * 

 

У засіданні взяли участь заступники голови обласної ради * 

 

Проєкт порядку денного: 

 

1. Про призначення *  на посаду директора Золотоніського 

психоневрологічного інтернату 
Доповідає: 

* * * 

2. Про призначення *  на посаду директора Смілянського 

психоневрологічного інтернату  
Доповідає: 

* * * 

3. Про призначення *   на посаду директора комунального 

некомерційного підприємства «Черкаський обласний шкірно-венерологічний 

диспансер Черкаської обласної ради» 
Доповідає: 

* * * 

4. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  21.12.2021  № 10-

12/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік» 

Доповідає: 

* * * 

5. Про затвердження звіту за 2021 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2021-2023роки та звіту з оцінки результативності виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 роки  

Доповідає: 

* * * 

6. Про створення наглядових рад закладів фахової передвищої освіти 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  
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Доповідає: 

* * * 

7. Про встановлення розміру статутного капіталу комунальним 

некомерційним підприємствам спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області  
Доповідає: 

* * * 

8. Про надання згоди на проведення будівельних робіт комунальному 

некомерційному підприємству «Черкаський обласний онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради»  
Доповідає: 

* * * 

9. Про внесення змін до складу комісії з реорганізації  юридичної  

особи – КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ 

САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ 

Доповідає: 

* * * 

10. Про план роботи Черкаської обласної ради на ІІ півріччя 2022 року  
Доповідає: 

* * * 

Голосування за порядок денний: 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Порядок денний затверджено. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

*      яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної ради 

«Про призначення *  на посаду директора Золотоніського 

психоневрологічного інтернату». 

Доповідач повідомила, що за результатами конкурсного відбору 

претендентів на зайняття посади директора Золотоніського 

психоневрологічного інтернату переможцем визначено * . 
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*    ознайомила членів комісії з трудовою діяльністю  *  

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 1). 

 

*      поставила на голосування пропозицію підтримати кандидатуру *  

для призначення на посаду директора Золотоніського психоневрологічного 

інтернату, а також проєкт рішення «Про призначення *   на посаду директора 

Золотоніського психоневрологічного інтернату» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради підготовлений проєкт 

рішення. 

 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1   «Не голосували» – 0 

 

За результатами розгляду та обговорення проєкт рішення обласної ради 

«Про призначення *   на посаду директора Золотоніського 

психоневрологічного інтернату» не набрав необхідної кількості голосів на 

підтримку і тому не може бути рекомендований постійною комісією обласної 

ради з питань охорони здоров’я та соціального захисту населення до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 9/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

*          яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної ради 

«Про призначення     на посаду директора Смілянського психоневрологічного 

інтернату». 

Доповідач повідомила, що за результатами конкурсного відбору 

претендентів на зайняття посади директора Смілянського 

психоневрологічного інтернату переможцем визначено *    . *   працювала на 

посаді керівника зазначеного закладу з 2014 року, з 2021 – виконувачем 

обов’язків директора закладу. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 3). 

 

*       поставила на голосування пропозицію підтримати кандидатуру *   

для призначення на посаду директора Смілянського психоневрологічного 

інтернату, а також проєкт рішення «Про призначення *     на посаду директора 

Смілянського психоневрологічного інтернату» та рекомендувати до розгляду 

на пленарному засіданні обласної ради підготовлений проєкт рішення. 

 

«За» – 4,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 1   «Не голосували» – 0 

 

За результатами розгляду та обговорення проєкт рішення обласної ради 

«Про призначення *    на посаду директора Смілянського психоневрологічного 

інтернату» не набрав необхідної кількості голосів на підтримку і тому не може 

бути рекомендований постійною комісією обласної ради з питань охорони 
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здоров’я та соціального захисту населення до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 9/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

3. СЛУХАЛИ: 

*       яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної ради 

«Про призначення *   на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний шкірно-венерологічний диспансер 

Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що за результатами конкурсного відбору 

претендентів на зайняття посади директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний шкірно-венерологічний диспансер 

Черкаської обласної ради переможцем визнано *    . *   працює виконувачем 

обов’язків головного лікаря закладу з жовтня 2020 року. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 5). 
 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати кандидатуру *   для призначення на посаду директора 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний шкірно-

венерологічний диспансер Черкаської обласної ради», а також проєкт рішення 

«Про призначення *    на посаду директора комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний шкірно-венерологічний диспансер 

Черкаської обласної ради». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 
 

Висновок № 9/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

4. СЛУХАЛИ: 

*       яка повідомила членам комісії, що змінами, які вносяться до 

рішення обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2022 рік», передбачається виділення коштів на 

придбання *     , фінансування діяльності комунального підприємства 

«Аеропорт Черкаси Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомила, що стосовно закладів охорони здоров’я – у 

міжсесійний період був здійснений перерозподіл коштів по Медичній академії 

та КНП «Черкаський обласний багатопрофільний санаторій «Сосновий бір» 

Черкаської обласної ради». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 7). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проєкт рішення 

«Про  внесення  змін до рішення  обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIII 
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«Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 9/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

5. СЛУХАЛИ: 

*     який ознайомив членів комісії з проєктом рішення «Про 

затвердження звіту за 2021 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023роки та 

звіту з оцінки результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2021-2023 роки». 

Доповідач повідомив, що до Плану реалізації включено 110 проєктних 

ідей на загальну суму 17 174,1 млн грн, з яких реалізовані – 11 (10%), 

реалізуються – 91 (82,7%), не реалізовувались – 8 (7,3%). 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про виконання Плану реалізації Стратегії 

розвитку Черкаської області на період 2021-2023роки та звіту з оцінки 

результативності виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської 

області на період 2021-2023 роки. 

2. Підтримати підготовлений проєкт рішення та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 9/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

6. СЛУХАЛИ: 

*     яка повідомила членам комісії, що проєктом рішення обласної ради 

«Про створення наглядових рад закладів фахової передвищої освіти спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» 

передбачається створення наглядових рад таких закладів:  

 комунального навчального закладу фахової передвищої освіти 

«Корсунь-Шевченківський педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської 

обласної ради»; 

 комунального навчального закладу «Уманський гуманітарно-

педагогічний фаховий коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради»; 

 комунального закладу фахової передвищої освіти «Уманський 

медичний фаховий коледж Черкаської обласної ради»; 

 комунального закладу фахової передвищої освіти «Черкаський 

музичний фаховий коледж ім. С.С. Гулака – Артемовського Черкаської 

обласної ради»; 
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 комунального закладу фахової передвищої освіти «Уманський 

обласний музичний фаховий коледж ім. П.Д. Демуцького Черкаської обласної 

ради». 

Доповідач також зазначила, що для підготовки складу наглядових рад 

були враховані листи, надані відповідними структурними підрозділами 

облдержадміністрації (*). 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 11). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про створення наглядових рад закладів 

фахової передвищої освіти спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 9/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

7. СЛУХАЛИ: 

*       який повідомив членам комісії, що проєктом рішення обласної ради 

«Про встановлення розміру статутного капіталу комунальним некомерційним 

підприємствам спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» передбачається встановлення статутного капіталу 17 КНП 

у розмірі 0 грн задля недопущення збитковості комунальних некомерційних 

підприємств, забезпечення їх ефективної діяльності. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

*       поцікавилася, чия була пропозиція щодо підготовки проєкту 

рішення. 

*        пояснив, що питання зміни розміру статутного капіталу КНП 

розглядалось на нараді, організованій Черкаською обласною радою за участі 

представників Управління охорони здоров’я, Департаменту фінансів 

облдержадміністрації та комунальних некомерційних підприємств.  

За результатами роботи наради вирішено змінити, утворений відповідно 

до рішень обласної ради, статутний капітал КНП і доручити Управлінню 

охорони здоров’я Черкаської ОДА узгодити з Національною службою 

здоров’я України можливість встановлення його нульової вартості, після чого 

подати відповідні пропозиції Черкаській обласній раді. 

*       поінформувала, що в закладі, який вона очолює (КНП 

«Шполянський районний Центр ПМСД»), аналогічна процедура вже була 

виконана. 

*     запропонував детальніше вивчити питання щодо встановлення 

розміру статутного капіталу комунальним некомерційним підприємствам до 

пленарного засідання. 
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*       поставила на голосування пропозицію підтримати проєкт рішення 

«Про встановлення розміру статутного капіталу комунальним некомерційним 

підприємствам спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

«За» – 0,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 5   «Не голосували» – 0 

 

*    поставила на голосування пропозицію розглянути проєкт рішення 

«Про встановлення розміру статутного капіталу комунальним некомерційним 

підприємствам спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області» на засіданні, яке провести перед пленарним засіданням 

чергової сесії обласної ради у зв’язку з необхідністю його доопрацювання. 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

розглянути проєкт рішення «Про встановлення розміру статутного 

капіталу комунальним некомерційним підприємствам спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» на засіданні, яке 

провести перед пленарним засіданням чергової сесії обласної ради у зв’язку з 

необхідністю його доопрацювання. 

 

Висновок № 9/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

8. СЛУХАЛИ:  

 *     який ознайомив членів комісії з проєктом рішення обласної ради 

«Про надання згоди на проведення будівельних робіт комунальному 

некомерційному підприємству «Черкаський обласний онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради». 

Доповідач повідомив, що до обласної ради надійшло звернення від 

комунального некомерційного підприємства «Черкаський онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради» з проханням дозволити проведення 

будівельних робіт для реалізації проєкту «Реконструкція частини приміщень 

радіологічного корпусу обласного центру променевої терапії та радіаційної 

онкології комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» з прибудовою комплексу 

променевої терапії з лінійними прискорювачами за адресою: *». 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

*       поінформував про важливість початку будівельних робіт, а також 

про укладений договір на їх проведення. За результатами урядового візиту до 

США була заявлена готовність Сполучених Штатів передати Україні лінійні 

прискорювачі за умови готовності приміщень для їхнього встановлення не 
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менше 70%. В інших областях проводяться роботи по будівництву таких 

приміщень. Попросив надати дозвіл комунальному некомерційному 

підприємству «Черкаський онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради» на проведення будівельних робіт. 

Підрядник на сьогодні готовий розпочати роботи за рахунок власних 

коштів.  

*             поцікавилась вартістю будівельних робіт. 

*        повідомив, що вартість робіт складає 41 млн 187 тис. 414 грн 70 

коп. і ця вартість зараз перераховується на вимогу Держаудитслужби. 

*       вніс пропозицію додати до проєкту рішення питання виділення 

коштів на проведення будівельних робіт з обласного бюджету. 

*      поставила на голосування пропозицію підтримати надання згоди 

комунальному некомерційному підприємству «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» на проведення 

будівельних робіт для реалізації проєкту «Реконструкція частини приміщень 

радіологічного корпусу обласного центру променевої терапії та радіаційної 

онкології комунального некомерційного підприємства «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» з прибудовою комплексу 

променевої терапії з лінійними прискорювачами. 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

*      поставила на голосування пропозицію *   дати доручення 

Департаменту фінансів Черкаської обласної державної адміністрації 

передбачити в обласному бюджеті кошти на проведення будівельних робіт 

комунальному некомерційному підприємству «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради. 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати надання згоди комунальному некомерційному 

підприємству «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» на проведення будівельних робіт для реалізації проєкту 

«Реконструкція частини приміщень радіологічного корпусу обласного центру 

променевої терапії та радіаційної онкології комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» з прибудовою комплексу променевої терапії з лінійними 

прискорювачами, а також проєкт рішення «Про надання згоди на проведення 

будівельних робіт комунальному некомерційному підприємству «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради». 

2. Доповнити проєкт рішення пунктом такого змісту:  

«Департаменту фінансів Черкаської обласної державної адміністрації 

передбачити в обласному бюджеті кошти на проведення будівельних робіт 
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комунальному некомерційному підприємству «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради». 

3. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення з урахуванням змін, внесених постійною 

комісією. 

 

Висновок № 9/8 додається до протоколу (додаток 16). 

 

9. СЛУХАЛИ: 

*     який повідомив членам комісії, що проєкт рішення обласної ради 

«Про внесення змін до складу комісії з реорганізації юридичної  особи – 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ 

«ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлений у зв’язку з 

необхідністю внесення змін до складу комісії з реорганізації юридичної особи 

– КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ  САНАТОРІЙ 

«ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 17). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до складу комісії з 

реорганізації юридичної особи – КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

«ОБЛАСНИЙ ДИТЯЧИЙ САНАТОРІЙ «ЗМІНА» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 9/9 додається до протоколу (додаток 18). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

10. СЛУХАЛИ: 

*    яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення обласної ради 

«Про план роботи Черкаської обласної ради на ІІ півріччя 2022 року» 

передбачає розгляд питань на пленарних засіданнях у ІІІ-у та ІV-у кварталі 

2022 року. Разом з тим підготовлений перелік питань не є вичерпним, питання 

будуть вноситися на розгляд сесії в залежності від необхідності їх ухвалення в 

умовах воєнного стану або після його скасування. Наразі очікуються 

пропозиції від обласної адміністрації і в разі їх надходження проєкт плану 

роботи буде доопрацьований і внесений на розгляд пленарного засідання. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 19). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про план роботи Черкаської обласної ради 

на ІІ півріччя 2022 року» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 9/10 додається до протоколу (додаток 20). 
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«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           * 

 

 

Секретар постійної комісії                                                       * 


